

DV bestyrelsesmøde torsdag den 24.febr 2022

Tilstede: Karin, Rie, Jonas, Pernille, Jørn, Hanne Marie (delvist)

Dagsorden

Medlemspleje – Her deltager Hanne Marie

Hanne Marie har ikke haft talt med nye medlemmer i 2021 pga Corona. Men det de efterspørger er ERFA-grupper til netværker. Pernille laver skriv til facebook med opfordring til at give melding til DV regionen hvis man ønsker at deltage i nyoprettede ERFA-grupper.

Det besluttes at vi ikke starter op med at ringe ud til nye medlemmer, men det foreslås at regionen laver en pdf med en samlet velkomst til region5 hvor der er fire-fem linjer om hvert bestyrelsesmedlem og kontaktinformation. Rie spørger til hvad der aktuelt sendes ud til nye medlemmer.

Godt med kursusudvalg, der er kommet godt fra start allerede. Hingstevalgsaften er i kalenderen.

SEGES møde, stor tilslutning, bliver lukket for tilmelding inden længe. Jonas sørger for kage og dette sponseres. Kaffe bliver lavet og serveret derude. Sodavand og øl må gerne medbringes (Højgaard sponsorer beværtningen) → Pernille sørger for øl og sodavand. Pernille sørger for flyers med hingstevalgsaften ugen efter (tekst fra Facebook) plus evt. opfordring til tilslutning af ERFAgrupper.

Herning Hingstekåring og medlemsinddragelse

Pernille laver opslag forud for fastbund i Herning. Skriv i kommentarfeltet hvis du ønsker at sidde sammen med DV reg5 og se fastbund.

Ridehesten – Her deltager Hanne Marie

Fremover går alt til Hanne Marie, således at Ridehesten ved hvor informationen kommer fra. Hellere små avleryheder fra regionen.

Opfølgning efter generalforsamling

Regnskabet er underskrevet og Monica har afhentet det efter repræsentantskabsmødet. Pengene er ikke kommet ind fra følskuet. Karin afventer svar på regninger fra Vilhelmsborg og Karin afventer og spørger ikke aktivt på det.

Konstituering: Rie Høper som formand, Jørn som HB medlem, Pernille som menigt medlem HB suppleant, Karin som Kassér og Jonas som menigt medlem.

Arrangementer

- Karen-Margrethe og Morten Skov ansvarlige for hingstevalgsaften
- Lone Sørensen/Birgitte tilbød at arrangere et kursus – hvad kunne det være?
 - Lineær registrering
 - Føltur (vær opmærksom på tidspunkt ift. kåring og VM)
- Jonas – arrangement hos Daniel Bachmann og herefter hygge
 - Forventes at være et arrangement efter VM, vil blive teaset for ifb SEGES-arrangementet
- Næste repræsentantmøde
 - Mødes en time før repræsentantskabsmødet den 9.april. Vi tager morgenbrød ved ankomst og samles i Lokale, som Jørn bestiller. Vi mødes kl. 8.45

Sponsor – gennemgang af opgaver

Pernille returnerer de to overskydende gavekort til Helgstrand.

Rie sender overblik over sponsorer og Helle Heede er med Jonas omkring sponsoropgaver.

Visning af drejebog/årshjul

Der mangler input til Føluskue, Ung i DV og Forbesigtigelse.

Idéer som der skal følges op på

- Blomster alt efter hvor længe man er medlem. Karin kontakter kontoret og spørger til om ikke kontoret kan gøre dette fast.
- Skal vi finde et nyt sted til at afholde generalforsamling, medlemsmøde mm. → fokus på at højne standarden for mad og forplejning.
- Blomster skal erstattes af diplom/billede. Dette diskuteres ved næstkommende bestyrelsesmøde. Inspiration fås fra region 1. → Jørn undersøger pris og muligheder på dette.

Evt.

Næste bestyrelsesmøde tirsdag den 5.april kl. 20.15 på teams. Rie inviterer